
СТОЛИЧНА ОБЩИНА

СТОЛИЧЕН ОБЩИНСКИ СЪВЕТ
1000 София, ул. Московска № 33, Тел. 93 77 591, е-та11:1п1о@5оЛасоипс||.Ье, Ьнр://\«илл/.5оЛасоипс|1.Ь§

ПОСТОЯННА КОМИСИЯ ПО ОБРАЗОВАНИЕ, КУЛТУРА, НАУКА И 
КУЛТУРНО МНОГООБРАЗИЕ

ПРОТОКОЛ №63

от заседание на ПК по Образование, култура, наука и културно многообразие 
проведено на 11.01.2022г. от 10:00 часа

Днес, 11.01.2022г. се проведе заседание на Постоянната комисия по Образование, 
култура, наука и културно многообразие.

Заседанието беше открито от г-жа Малина Едрева - председател на ПК по ОКНКМ. 
При направената проверка на кворума беше установено, че присъстват 9 общински 
съветници, поради което заседанието може да бъде проведено. Списъкът на 
присъстващите членове на комисията е приложен към протокола - Приложение № 1.

Г-жа Малина Едрева докладва проекта за дневен ред на заседанието. Комисията 
подкрепи проекта за дневен ред с 9 гласа “за”.

Общо гласували:
в т.ч.:

9

За 9

Против няма

Въздържали се няма

По т. 1 от дневния ред:
Доклад с вх.№СОА21-ВК08-18989/23.12.2021г. относно откриване на конкурсна 

процедура за организиране на ученическо столово хранене на ученици в 95 СУ "Проф. 
Иван Шишманов" - общинско училище на територията на район "Подуяне"-СО, чрез 
отдаване под наем на общински нежилищен имот - публична общинска собственост и 
становище от г-н Мирослав Боршош с рег. №СОА21-ВК08-18989/1//06.01.2021г. с 
вносител г-жа Ева Митова - кмет на район „Подуяне.

Г-н Петър Митев, представител на р-н „Подуяне“ представи мотивите на доклада 
като информира ПК, че предложението се налага поради изтичане на досегашния 
договор за отдаване под наем на имота. Предложената наемна цена е от 202 /двеста и два/ 
лева.

Въз основа на състоялите се разисквания бяха взети следните решения:
1. Комисията подкрепя доклада с предложения проект за решение.

Общо гласували: 
в т.ч.:

11

За 11

Против Няма

Въздържали се Няма
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По т. 2 от дневния ред:
Доклад с вх.№ СОА21-ВК08-16860 / 17.11.2021г. относно предоставяне за 

безвъзмездно ползване на ЦПЛР - ЦИКО-София /Център за изкуства, култура и 
образование София/ - помещения - публична общинска собственост с обща площ 159,90 
кв. м., актувани с АОС № 55/16.05.2013 г. на район "Банкя", вписан в СВ, находящи се в 
сградата на 78 СУ "Христо Смирненски", гр. Банкя и представляващи - репетиционна 
зала на приземен етаж, помещения в приземен етаж, прилежащи на репетиционна зала и 
тоалетни към тях, апаратно помещение към театралната зала на първия етаж, склад до 
театрална ^ала на първи етаж, помещение /офис/ за ръководителите на първи етаж, като 
- Театралната зала с площ 249,80 кв. м. и залата за танци в приземният етаж да се ползват 
СЪВМЕСТНО от 78 СУ "Христо Смирненски" и ЦПЛР- ЦИКО София и становище с 
вх.№ СОА21-ВК08-16860-Ц] / 06.12.2021г. от г-н Дончо Барбалов, чам.-кмет на 
Столична община с вносител г-н Рангел Марков - кмет на район „Банкя“.

Г-н Р. Марков информира ПК за предложението си помещенията да бъдат дадени 
за безвъзмездно ползване на ЦИКО - София (общинска структура с дейност в 
образование и култура). Години наред центърът работи качествено с децата на града с- 
театрално студио „Смехурко“. Г-н Марков декларира, че се съгласява със становището 
на г-н Дончо Барбалов, зам.-кмет на Столична община.

Г-жа М. Едрева отправи искане за определяне срок за отдаване под наем от 
страна на вносителя.

Г-н Р. Марков предложи срокът да е Юг. поради факта, че ЦПРЛ - ЦИКО София 
е общинска структура с утвърден професионализъм в работата с деца.

Г-жа М. Едрева, г-н Д, Антов се присъединиха към предложението на г-н Р. 
Марков.

Г-жа М. Едрева отправи предложение за изменение на проекта за решение, което 
да индикира изрично в договора, че при нужда за ползване на помещенията от страна на 
училището, то срокът за прекратяването на договора е от една година.

ПК подкрепи 10 годишния срок за отдаване под наем.
Поименно гласуване:
Малина Едрева - за
Борислав Бориславов - за
Димитър Антов - за
Албена Кръстева - за 
Грети Стефанова - за 
Димитър Вучев - за 
Иван Виделов - за 
Калоян Паргов - за 
Михаил Паргов - за 
Симеон Колев - за 
Въз основа на състоялите се разисквания бяха взети следните решения:
1. Комисията подкрепя доклада като се присъединява към предложените промени 

в проекта за решение обективирани в становище с вх.№ СОА21-ВК08-16860-Ц] / 
06.12.2021г. от г-н Дончо Барбалов, зам.-кмет на Столична община и прави следните 
допълнителни изменения в проекта за решение:

1.1.Добавя нова т.2 : „Помещенията посочени в т.1 се предоставят безвъзмездно 
за управление за срок от 10 /десет/ години с едногодишно предизвестие за прекратяване 
на договора при възникнала нужда за ползване на помещенията от страна на 78 СУ 
„Христо Смирненски“.“________________________________________________

Общо гласували: 
в т.ч.:

10

2



За ю
Против Няма

Въздържали се Няма
По т. 3 от дневния ред:

Доклад с вх.№ СОА21-ВК08-13272 / 17.09.2021г. относно откриване на процедура 
за провеждане на публично оповестен конкурс, с цел отдаване под наем за срок от 5 /пет/ 
години на недвижим имот - публична общинска собственост, находящ се на територията 
на район "Витоша" и становище с вх.№СОА21-ВК08-13272/5//14.12.2021г. от г-н Дончо 
Барбалов и г-н Мирослав Боршош, зам.-кметове на Столична община е вносител инж. 
Теодор Петков - кмет на район „Витоша“.

Инж. Теодор Петков информира ПК, че конкретният имот се намира в двора на 
5-то ОУ. Сградата се ползва от наематели предвид отдалечеността й от сградата на 
училището. Представени са положителни становища от училището и училищното 
настоятелството.
Въз основа на състоялите се разисквания бяха взети следните решения: 
Комисията подкрепя доклада с предложения проект за решение.

Заседанието на ПК бе закрито с изчерпване на дневния рлтт

Общо гласували: 
в т.ч.: 11

За 11

Против Няма

Въздържали се Няма

Изготвил:Х/<
^^^ДоЦчАХристев

Председател на ПК по образование, 

култура, наука и културно многообразие:

Зам.-председател на ПК по образование, 

култура, наука и културно многообразие:

Зам.-председател на ПК по образование, 

култура, наука и културно многообразие:

Борислав Бориславов

Димитъ^Антов
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